
Protokół nr 33/22 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 4 październik  2022 r. 

 

W posiedzeniu odbytym w Urzędzie Miejskim przy ulicy Żeromskiego 27 uczestniczyło 

5 członków komisji. 

W posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

1) Edward Lesiak – przewodniczący komisji 

2) Agata Parfianowicz – wiceprzewodnicząca komisji 

3) Waldemar Leszcz – sekretarz komisji 

4) Robert Goc – członek komisji 

5) Franciszek Przynoga – członek komisji 

 

W związku z wymaganą liczbą osób, obrady są prawomocne. 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyły osoby: 

Monika WOŁUJEWICZ – Skarbnik Gminy 

 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęto następujący porządek obrad: 

1) Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Iłowa za I półrocze 2022 wraz 

z WPF za I półrocze wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu. 

2) Wolne wnioski 

3) Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła realizację budżetu za I półrocze 2022 rok, jaki WPF za I 

półrocze 2022 r. Radni komisji poddali szczegółowej analizie poszczególne pozycję 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy jak i WPF za I półrocze 2022 r. Komisja zwróciła 

uwagę na  wykazywanie deficytu mimo iż jest w budżecie określana nadwyżka budżetowa. Pani 

Skarbnik wyjaśniła iż jest to związane z terminarzem realizacji zadań które powoduję tą sytuację. 

Przewodniczący komisji odczytał opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 r. jak i WPF. Izba nie wniosła 

zastrzeżeń do ww. sprawozdań finansowych.  

 

Radni pozytywnie ocenili wykonanie planu dochodów który jest na poziome ponad 

100%, natomiast stosunkowo niski procent wykonania planu wydatków w ocenie komisji jest 

charakterystyczne dla I półrocza. Zostało to omówione również przez panią Skarbnik.  

Uwagę komisji zwrócił fakt znacznego wzrostu, bo ponad 120% podatku od działalności 

gospodarczej osób fizycznych, które rozliczają się na podstawie karty podatkowej. Nie znamy 

odpowiedzi na pytanie, czy jest to wyraz coraz gorszej kondycji osób fizycznych prowadzących 

działalność gospodarczą i w związku z tym decydują się na inny sposób rozliczania, czy może 

powstawanie nowych podmiotów gospodarczych, które zaczynają od tej formy opodatkowania. 



Zasadnicza składowa realizacji budżetu za I półrocze na prośbę komisji zostały przez panią 

Skarbnik  wyjaśnione merytorycznie.  Po wnikliwej analizie i udzielonych odpowiedzi na szereg 

zapytań do sprawozdania finansowego za I półrocze 2022 rok, jak i WPF, radni Komisji 

Rewizyjnej pozytywnie zaopiniowali jego wykonanie 

 

Na tym spotkanie zakończono 

Spotkanie trwało od 15.00 do 16.30. 

                     Sekretarz                                                                                           Przewodnicy 

 


